MONACO

PANORAMIC SEA VIEW - 3 MAIN ROOMS. On an upper floor in the pres-
tigious residence “lLes Abeilles”, this apartment with 3 main rooms has been
renovated throughout with luxurious materials. Sold furnished, the property
offers an exceptionally refined setting in which to live. It is comporised of a
generous entrance hall, a spacious living-room giving onto a very pleasant ter-
race, a fitted and fully equipped kitchen, 2 bedrooms with en-suite
bathrooms. Ref. MP-2878. Price : 9,490,000 €.
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PRESTIGIOUS NEW SEAFRONT RESIDENCE. This sumptuous apartment
with sea view offers a privileged lifestyle in a prestigious residence with
appointments worthy of a palatial 5-star hotel. Its surface area of 255 nv,
including a terrace of 25 v, is comprised of a vast entrance hall, 3 bedrooms
with their own bathrooms, a living-toom and a separate kitchen. A cellar and
parking place complete the property. Ref. MP-2853. Price on request.

ACO - LES ABEILLES

VUE PANORAMIQUE SUR LA MER - LUXUEUX 3 PIECES. Situé en étage
élevé du prestigieux immeuble Les Abeilles, cet appartement de 3 piéces a été
entiérement rénové avec des matériaux luxueux. Vendu meublé, ce bien offre
un cadre de vie exceptionnel et raffiné. Il se compose d’une belle entrée, un spa-
cieux séjour donnant sur une terrasse trés agréable, une cuisine entiérement
équipée et aménagée, 2 chambres avec salles de bains en suite. Réf. MP-2878.
Prix : 9.490.000 €.

MONACO - BAY HOUSE
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NOUVEL IMMEUBLE DE PRESTIGE - EN FRONT DE MER. Ce somp-
tueux appartement avec une vue mer offre un cadre de vie privilégié dans un
immeuble de prestige aux prestations dignes d’un palace 5*. D’une surface de
255 m? dont 25 m’ de terrasse, il se compose d’une vaste entrée, 3 chambres
avec chacune leur salle de bains, une cuisine indépendante et un séjour. Une
cave et un parking complétent ce bien. Réf. MP-285 3. Prix : nous consulter.
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